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I 2016 blev der skrevet et lille stykke hånd-
boldhistorie, da den allerførste udgave af 
kvindernes Santander Final4 blev afviklet 
her i JYSK Arena. Året efter blev succesen 
gentaget, hvorefter finaleweekenden har 
været forbi Esbjerg, Odense og Holste-
bro.

Som arrangør har vi rigtig gode minder 
fra JYSK Arena, hvor pokalturneringens 
afslutning faktisk blev afholdt fem år i 
træk fra 2013, heraf som skrevet de sidste 
to år som Final4-koncept. Dengang var 
Silkeborg-Voel KFUM ikke selv blandt de 
fire deltager-klubber, men klubben yde-
de en stærk indsats sammen med kom-
munen i at stable det hele på benene. Det 
samarbejde har vi nydt at genoptage i år 
med den forskel, at Silkeborg-Voel KFUM 
selv deltager i finalestævnet.

Siden vi sidst var her i JYSK Arena, er 
Final4 blevet en del større og stærkere 
som koncept ikke mindst takket været det 
frugtige samarbejde med vores mange-
årige hovedsponsor Santander Consu-
mer Bank. Det håber vi, at I alle vil kunne 
se og nyde i denne weekend, der udover 
tophåndbold fra allerøverste hylde, også 
vil være spækket med underholdning, 
konkurrencer, fed musik, god mad og 
ikke mindst et kæmpe finaleshow med 
DJ Martin Jensen søndag eftermiddag.

På banen skal Team Esbjerg, Silke-
borg-Voel KFUM, Nykøbing Falster 
Håndbold og Odense Håndbold kæmpe 
om hæder, trofæ og en velvoksen præ-
miecheck. Team Esbjerg vandt faktisk det 
seneste Santander Final4 her i arenaen i 
2017, og vestjyderne møder også op som 
forsvarende mestre, da holdet i sidste 
års finale besejrede Odense Håndbold. 

I semifinalen skal Team Esbjerg op mod 
Nykøbing Falster Håndbold, der også 
har gode pokalminder, da holdet vandt 
turneringen i 2018.
I den anden semifinale mødes Oden-
se Håndbold og Silkeborg-Voel KFUM. 
Fynboerne har været i finalen de seneste 
fire sæsoner, hvor det blev til sejr i 2020. 
For Silkeborg-Voel KFUM vil en pokaltitel 
være den første af sin slags for klubben, 
men måske at ”hjemmebanefordelen” 
kan give de ekstra procent denne gang.

Spændende bliver det med garanti. Og at 
det hele foregår for fulde huse her i JYSK 
Arena, er vi meget glade for. Så derfor tu-
sinde tak til alle fremmødte for at bakke 
op om årets Santander Final4 og rigtig 
god fornøjelse!

Thomas Christensen, direktør i Divisions-
foreningen Håndbold.

Vejen til Santander Final4 for Team Esbjerg: 
1/8-finale: Randers HK – Team Esbjerg, 20-22
1/4-finale: Team Esbjerg – København Håndbold, 32-27

Vejen til Santander Final4 for Nykøbing Falster Håndbold:
1/8-finale: Skanderborg Håndbold – Nykøbing Falster Håndbold, 27-32
1/4-finale: Nykøbing Falster Håndbold – Viborg HK, 34-27

Vejen til Santander Final4 for Odense Håndbold:
1/8-finale: Ajax København – Odense Håndbold, 16-30
1/4-finale: Ikast Håndbold – Odense Håndbold, 17-21

Vejen til Santander Final4 for Silkeborg-Voel KFUM:
1/8-finale: Ringkøbing Håndbold – Silkeborg-Voel KFUM, 27-33
1/4-finale: Silkeborg-Voel KFUM – Aarhus United, 27-26

Vejen til Santander Final4 

Tidligere pokalfightere 

Gode minder 

Spiller Årstal Spiller Årstal

Rikke Poulsen, Team Esbjerg 2020/21 Kristina Jönsson, Ikast/Bording EH 2000/01

Lois Abbingh, Odense Håndbold 2019/20 Conny Hamann-Boerits, GOG/Gudme 1999/00

Sabine Englert, Herning-Ikast Håndbold 2018/19 Åsa Eriksson, Ikast Bording EH 1998/99

Mette Tranborg, Odense Håndbold 2017/18 Sara Hansen, Ikast f.S. 1997/98

Ulrika Toft-Hansen, Team Esbjerg 2016/17 Lise-Lotte Lauridsen, Frederikshavn f.I.  1996/97

Cecilie Greve, Randers HK 2015/16 Lise-Lotte Lauridsen, Frederikshavn f.I. 1995/96

Rikke Skov, Viborg HK 2014/15 Natasja Dybmose, FIF Kbh. 1994/95

Nycke Groot, FC Midtjylland 2013/14 Kristine Andersen, Ikast f.S. 1993/94

Susan Thorsgaard, FC Midtjylland 2012/13 Anette Hoffmann, Viborg HK 1992/93

Nycke Groot, FC Midtjylland 2011/12

Lotte Grigel, Team Esbjerg 2010/11

Nycke Groot, Team Tvis Holstebro 2009/10

Anne-Sofie Okkels, SK Aarhus 2008/09

Bojana Popovic, Viborg HK 2007/08  

Christina Pedersen, FCK Håndbold 2006/07

Rikke Skov, Viborg HK 2005/06

Lene Lund Nielsen, Viborg HK 2004/05

Jeanette Nielsen, Horsens HK 2003/04

Katrine Fruelund, Viborg HK 2002/03

Mette Meldgaard, Slagelse FH 2001/02
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Tidligere pokalvindere
År Dato Resultat

2020/21 27.02.22 Odense Håndbold Team Esbjerg 21-32

2019/20 06.06.21 Nykøbing Falster Håndbold Odense Håndbold 26-32

2018/19 29.12.19 Odense Håndbold Herning-Ikast Håndbold 25-33

2017/18 30.12.18 Nykøbing Falster Håndbold Odense Håndbold 28-26

2016/17 30.12.17 København Håndbold Team Esbjerg 20-31

2015/16 30.12.16 Randers HK FC Midtjylland 27-21

2014/15 27.12. 15 Viborg HK FC Midtjylland 26-28

2013/14 27.12.14 FC Midtjylland Team Tvis Holstebro 32-26

2012/13 28.12.13 Viborg HK FC Midtjylland 26-21

2011/12 29.12.12 KIF Vejen FC Midtjylland 21-28

2010/11 07.01.12 Team Esbjerg Viborg HK 28-33

2009/10 28.12.10 Viborg HK - Team Tvis Holstebro 36-28

2008/09 02.01.10 FCK Håndbold - SK Aarhus 23-22

2007/08 27.12.08 Viborg HK - KIF Vejen 32-23

2006/07 29.12.07 Viborg HK - FCK Håndbold 27-21

2005/06 30.12.06 Slagelse DT - Viborg HK 24-27

2004/05 30.12.05 Viborg HK - GOG Svendborg TGI 28-30

2003/04 29.12.04 Horsens HK - Ikast/Bording EH 23-22

2002/03 27.12.03 Viborg HK - Ikast/Bording EH 30-28

2001/02 29.12.02 Ikast/Bording EH - Slagelse FH 36-38(f.s.)

2000/01 30.12.01 Ikast/Bording EH - Viborg HK 26-17

1999/00 10.02.01 Horsens HK - GOG/Gudme 24-27

1998/99 27.12.99 Ikast Bording EH - Viborg HK 26-24

1997/98 17.01.99 Ikast f.S. - F.I.F., Kbh. 24-22

1996/97 15.01.98 F.I.F., Kbh. - Frederikshavn f.I. 34-31

1995/96 29.12.96 Viborg HK - Frederikshavn f.I. 29-25

1994/95 31.01.96 F.I.F., Kbh. - G.O.G., Gudme 25-19

1993/94 11.01.95 Viborg HK - Ikast f.S. 29-24

1992/93 26.01.94 Viborg HK - Rødovre HK 27-14

1991/92 02.12.92 G.O.G., Gudme - F.I.F., Kbh. 17-15

1990/91 14.12.91 G.O.G., Gudme - F.I.F., Kbh. 13-12

1989/90 30.01.91 Ikast f.S. - F.I.F., Kbh. 16-14(f.s.)
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I topper Kvindeligaen, er videre i 
Champions League og er nu klar til 
Santander Final4 – kan du sætte lidt 
ord på sæsonen og jeres målsætning?
– Jeg synes, at vi har været stabile og præ-
steret på et højt niveau i mange af vores 
kampe. Især i ligaen, hvor vi har smidt få 
point væk. Vi vandt grundspillet og målet 
er i sidste ende at vinde endnu et Dan-
marksmesterskab. Det kræver selvfølge-
lig ekstremt meget disciplin og hårdt ar-
bejde at opretholde det høje niveau, men 
gør vi det, kan vi også vinde Final4 her 
i pokalen, mens vi i Champions League 
håber på at komme til Final4, efter at vi 
samlet slog Storhamar .
Ovenpå din tredje alvorlige knæska-
de, er du nu tilbage i den orange trøje. 
Hvordan har det været for dig?
– Det er fantastisk, at få lov at stå på en 
håndboldbane igen. Det var jo ikke givet, 
da jeg fik min tredje korsbåndsskade, at 
det skulle ske, så det sætter jeg enormt 
meget pris på. Der er også en del andre 
tanker, der flyver rundt inde i hovedet. 
Jeg skal finde min rolle på holdet, en rol-
le i håndboldverdenen igen, og det er 
noget, jeg stadig arbejder rigtig meget 
på. Jeg synes ikke, at jeg niveaumæssigt 
er der, hvor jeg var før skaderne. Jeg tror 
dog godt, at jeg kan komme tilbage til mit 
gamle niveau og også blive bedre, men 
det kræver selvfølgelig en masse tålmo-
dighed og en masse hårdt arbejde. Og 
naturligvis også tillid fra mine trænere. Så 
det er en kombination af det hele, og me-
get skal gå op i en højere enhed. 
Du er heldigvis kun 25 år, så der er 
mange år endnu at opnå drømmene i. 

Kan du fortælle lidt mere om dine 
ambitioner?
– Det er svært at sætte ord på, for jeg er 
stadig i den her comeback– periode, hvor 
jeg skal bygge lag på lag på mit niveau og 
finde ud af, hvor god jeg kan blive. Men 
jeg har da helt sikkert drømme om at bli-
ve en endnu større del af Odenses hold 
igen. Og så håber jeg også på at komme 
på landsholdet. Så jeg drømmer stort, 
og drømmer generelt også om at spille 
håndbold de næste mange år frem.  
I skal op mod Silkeborg– Voel i 
semifinalen her i Santander Final4, og 
de er på hjemmebane – hvordan skal I 
løse den opgave?
– Vi skal levere et godt fokuseret stykke 
arbejde. Silkeborg er et hold, der løber 
rigtig meget, og de klør virkelig på, så 
man bliver nødt til at spille i 60 minutter 
fuld skrue for at kunne slå dem. Når det så 
er sagt, så har vi helt klart en ambition om 
at vinde semifinalen og også vinde hele 
Final4. Det tror jeg også, at de andre tæn-
ker og siger, men jeg tror på, at det kan 
blive os, der i sidste ende løfter pokalen. 
Slutteligt – har du en hilsen til jeres 
fans?
Jeg håber, at vores fans vil være med til 
at gøre JYSK Arena orange her i Final4– 
weekenden. Vi glæder os helt vildt til at 
spille og håber på, at vi sammen kan fejre 
pokaltriumfen på søndag! 

Helena Elver: 

Jeg drømmer stort
I en alder af blot 25 år har Helena Elver haft 3 alvorlige knæskader. En fantastisk vilje har bragt 
hende tilbage på banen for Odense Håndbold, og nu drømmer playmakeren stort om at vinde 
trofæer med sin klub – i første omgang Santander Cup i denne weekend. 
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5E Byg A/S
Cortex Park 12

5230 Odense M

Tlf.: 63 40 41 40

Vi bygger på indsigt
Det er indsigt og ansvarlighed, der gør 5E Byg 
til en entreprenørvirksomhed med ekspertise til 
omfattende byggeprojekter.

Domiciler • Erhvervsbyggeri • Boligprojekter 
Institutioner • Uddannelse • Kultur • Sundhed 
P-huse

5E Bygs nye domicil, Cortex Park 12, Odense M

Kun 2 ledige lejemål tilbage: 
Ca. 250 / 950 m2 + fælles mødelokaler og kantine

  HOLDOPSTILLING
1 Martina Thörn

16 Althea Reinhardt
17 Freja Hammer
3 Maren Aardahl
5 Trine Pedersen
6 Freja Cohrt
7 Bo Van Wetering
8 Lois Abbingh 
9 Larissa Nusser

11 Rikke Iversen
21 Ayaka Ikehara
25 Tonje Løseth
31 Kelly Vollebregt
32 Mie Højlund
48 Dione Housheer
64 Sidsel Mejlvang
68 Helena Elver
90 Mia Rej Frahm

Cheftræner: Ulrik Kirkely 
Assistenttræner: Kristian Danielsen
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I er med i slutspillet i Kvindeligaen og 
er ikke mindst klar til Santander Final4 
–  hvordan er sæsonen forløbet for jer 
indtil nu, synes du?
– Overordnet set er den godkendt. Vi kom 
med i slutspillet, som var målsætningen, 
selvom vi her på det seneste har været 
ramt af en del skader, hvilket har sat sine 
spor på afslutningen af grundspillet for 
os. Men indtil afslutningen har vi været til-
fredse, og selvfølgelig er det, at vi er med 
i Final4 for første gang også kæmpestort.
Og personligt har du været virkelig 
godt kørende. Topscorer for holdet 
og endda unævnt som månedens 
spiller i februar i Kvindeligaen. Kan du 
sætte lidt ord på det? 
– Ja, jeg spillede ikke særlig meget i star-
ten af sæsonen, men er så kommet bedre 
og bedre med og er lykkedes med en del 
af de ting, jeg har forsøgt mig med. En del 
af forklaringen er, som jeg var inde på, at 
vi har haft en del skader, og det har givet 
mig mere spilletid. Omvendt var jeg også 
selv ramt af en knæskade i sidste sæson, 
og den har jeg skulle kæmpe mig tilbage 
fra. Men det er gået godt, og jeg er selv-
følgelig glad for, at det er gået så godt, 
som det har gjort, for mig på det seneste. 
Med din rivende udvikling in mente, 
hvad er da dine ambitioner for 
fremtiden?
– Jamen jeg skal i første omgang bare 
holde snuden i sporet, og fortsætte den 
udvikling jeg har gang i nu. Jeg tror og hå-
ber, at der er meget mere i mig, og jeg har 
selvfølgelig også drømme om landshol-
det en dag. Men lige nu og her tænker jeg 
mere kortsigtet, og det er bare med at klø 

på til træning og i kampe og gøre det så 
godt som muligt for Silkeborg– Voel, som 
jeg er virkelig glad for at være en del af.
Du har været i klubben altid –  
hvordan er det at være med til at 
kvalificere jer til klubbens første 
Santander Final4? 
– Jamen det er fantastisk. Det gør mig 
stolt. Jeg har været i klubben siden jeg var 
2 år faktisk, da mine forældre selv spillede 
her, så det at være med til et Santander 
Final4 med klubben –  og så på hjemme-
bane –  er bare kæmpestort. Det er me-
gafedt at se, hvor meget det betyder for 
alle omkring klubben, og vi glæder os alle 
sammen helt vildt til finaleweekenden.
I skal op mod Odense Håndbold i 
semifinalen –  hvordan ser du på den 
kamp?
– Det bliver en svær kamp. Vi skal finde 
nogle små ting frem, som vi også skal kun-
ne justere hurtigt under kampen, og så 
skal vi kæmpe, det bedste vi har lært. Vi 
har ikke haft det supernemt i de kampe, 
vi har spillet mod dem, men nogle små 
overraskende ting undervejs og benhårdt 
fight kan forhåbentligt gøre det. Det ser 
også ud til, at det lysner på skadesfronten, 
så det vil give os et boost.    
Det hele foregår på hjemmebane i 
JYSK Arena –  giver det jer en fordel, 
og har du en hilsen til jeres fans?
– Det giver os selvfølgelig en tryghed, at 
vi spiller i vante rammer. Der er selvfølge-
lig også fans fra de andre klubber, men 
jeg glæder mig helt vildt til at opleve vo-
res egne fans, og til at vi sammen skaber 
en kæmpe fest.

Natasja Andreasen:

Vi skal kæmpe det bedste, vi har lært 
Trods sine kun 22 år, har Natasja Andreasen været i Silkeborg-Voel i 20 år. Så der er i den grad 

tale om barndomsklub for den energiske playmaker, der er stolt over at være med til at føre 

klubben til sit første Santander Final4. 
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  HOLDOPSTILLING
2 Helene Kindberg
5 Eira Aune
7 Maja Laursen
8 Josefi ne Widebæk 
9 Sofi e Bæk 

10 Mathilda Lundstrøm
12 Filippa Idéhn
13 Sofi e Wendelbo 
14 Isabella Poulsen 
14 Sophie Terkelsen 
17 Anikka Jakobsen 
18 Natasja Andreasen 
22 Stine Bonde
31 Andrea West Bendtsen
71 Emilie Bastrup
97 Line Skak 

Cheftræner: Jakob Andreasen  
Assistenttræner: Klaus Thomsen 
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I blev nummer 4 i grundspillet i 
Kvindeligaen, I er klar til Final4 i 
European League og er selvfølgelig 
nu også med i Santander Final4. 
Hvordan er sæsonen gået indtil nu?
– Jamen det er gået godt. Hvis vi starter 
med European League, så var det virkelig 
fedt, at vi endte med at gå videre fra pul-
jen som etter, efter at vi tog fire sejre i træk 
til sidst. Det var også fantastisk at få vendt 
slagets gang i kvartfinalen mod Ramnicu, 
og vi glæder os meget til Final4 i Graz. 
Hvad angår ligaen var det meget tilfreds-
stillende, at vi i sidste ende fik 4. pladsen, 
da det på et tidspunkt så lidt svært ud. Og 
at vi nu skal spille Final4 i Santander Cup 
var også en målsætning for os, så det er vi 
selvfølgelig superglade for at have lykkes 
med. Men ambitionen stopper jo ikke her, 
vi vil videre og i første omgang får den alt, 
hvad den kan trække her til Final4.
Og for dit eget vedkommende 
– hvordan synes du, at du har 
performet?
– Jeg synes, at det er gået godt. Vi star-
tede med at have en del udskiftning i 
truppen og være rigtig mange spillere til 
rådighed, hvor vi var nogle, der så ikke 
spillede så meget. Det har ændret sig nu, 
og jeg synes, at jeg har fået en mere stabil 
rolle og spillet med i mange afgørende 
kampe. Så min udvikling er gået i den 
rigtige retning, og det er jeg meget glad 
for, og noget jeg selvfølgelig vil arbejde 
hårdt på skal fortsætte. Jeg synes også, 
at vi som hold er et godt sted, og spiller 
vi alle sammen op til vores bedste, så kan 
vi være med helt fremme, hvor det virkelig 
gælder – for eksempel her til Final4.  

Du spiller samme position som Mulle, 
og hun er en spiller, der i den grad 
leverer på assist– delen. Det gør du 
også og er næstmest assisterende 
spiller i truppen. Lurer du nogle tricks 
af fra hende?
– Ja, hun er rigtig dygtig. Især som du si-
ger på assist– spillet, der er hun en af de 
bedste spillere i ligaen overhovedet med 
et kæmpe blik for at finde os medspillere. 
Så hende lurer jeg selvfølgelig en mas-
se af fra. Derudover arbejder jeg meget 
med at forbedre mine skud udefra såsom 
stående skud og hopskud. Jeg er meget 
duel– spiller, så arbejdet med at variere 
mit spil eksempelvis med skud udefra fyl-
der meget hos mig. 
Du har tidligere udtalt (i oktober 22), 
at din største håndbold– oplevelse 
var deltagelse i Santander Final4 for 
nogle år siden. Nu står du her igen – 
hvor meget glæder du dig?
– Jamen jeg glæder mig helt sindssygt. 
Jeg kan huske, at vi kom kørende med 
bussen til Odense til mit første Final4, 
hvor jeg ikke lige helt vidste, hvad der 
ventede. Da vi så kom til hallen, stod alle 
vores fans udenfor og tog imod os og gav 
den fuld gas. Det var startskuddet til en 
kæmpe oplevelse weekenden igennem, 
og jeg glæder mig helt vildt meget til at 
genopleve det.   
I semifinalen møder i Team Esbjerg – 
hvordan skal I knække den nød?
– De er et super godt hold. Et af de bedste 
overhovedet. Så det bliver svært, men vi 
har før slået dem, og det håber vi selvføl-
gelig på at gøre igen. Det handler om, at 
vi skal stå rigtig godt i vores defensiv, så 

Amalie Wulff: 

Den får alt, hvad den kan trække
I 2020 var Amalie Wulff med for Nykøbing Falster Håndbold til Santander Final4 i Odense. En 
kæmpe oplevelse for den nu 23-årige playmaker, der ser frem til at give den alt, hvad den kan 
trække i bestræbelserne på at vinde trofæet til klubben, der senest havde det i hænde i 2018.  

vi kan få en masse kontraløb. For uden de 
kontramål bliver det svært. Vi skal også 
have gang i alle, og spille med en bred 
trup, skytterne skal i gang, og os duel– 
spillere skal i gang, så det egentlig hele 
vejen rundt, at vi skal toppe for at kunne 
slå dem.   
Slutteligt har du en hilsen til jeres 
fans?

– Vi har jo Danmarks allerbedste fans. De 
bakker os altid 100 % op. Og det er jo vir-
kelig også noget, folk kender NFH for, og 
noget som man selv vil tænke tilbage på 
med glæde, når man en dag ikke spiller 
der længere. Så jeg glæder helt vildt til 
at se og høre dem her til Final4. 
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TAGDÆKKKER 
& TØMRER

  HOLDOPSTILLING
4 Sofi e Alnor
7 Amalie Wulff
8 Stine Eiberg
9 Tyra Axnèr

10 Charlotte Lund
12 Annika Fridheim
15 Sofi e Langballe
16 Louise Egestorp
18 Alberte Kielstrup
20 Mia Solberg
23 Elma Halilcevic
24 Sofi e Amalie
25 Marie-Helene Sajka
27 Liv  Ejrup
32 Cecilie Greve
34 Sofi e Badrum
44 Nikita van der Vliet
79 Kristina Kristiansen

Cheftræner: Jakob Larsen 
Assistenttræner: Kasper Jensen
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Du skiftede før denne sæson fra 
København Håndbold til Team Esbjerg. 
Hvad var tankerne bag det skifte?
– Det hele gik egentlig ret stærkt, og jeg 
skulle faktisk beslutte mig over en week-
end. Jeg synes dog, at jeg nåede at gøre 
mig flere overvejelser, for jeg havde også 
udsigt til en større rolle i København, mens 
jeg selvfølgelig holdt det op mod, hvad 
min rolle og spilletid ville blive i Esbjerg. 
Sportsligt var jeg dog ikke i tvivl om, at det 
var en kæmpe mulighed for mig at komme 
til Team Esbjerg med mulighed for at vinde 
trofæer og deltage i Champions League, 
så det vægtede rigtig højt, og jeg er samlet 
set meget glad for min beslutning.  
Og hvis du skal vurdere dit første lidt 
mere end halve år i klubben?
– Jeg synes, at det er gået godt. Der er sket 
en del ændringer, for da jeg først kom til 
klubben, skulle jeg stå med Rikke, og nu er 
det så Anna. Så der er sket meget, men jeg 
synes samlet, at jeg har fået en god start i 
klubben, og jeg er blevet taget rigtig godt 
imod af de andre. Så jeg er faldet godt til i 
klubben og byen, og måske også hurtige-
re end jeg havde regnet med. 
Du nævner Anna Kristensen, som jo så 
er blevet hentet ind ”før tid”. Hvordan 
ser du på samarbejdet mellem jer 
målvogtere i klubben?
– Jamen jeg synes, at det fungerer rigtig 
godt. Da jeg ankom, var Rikke også god 
til at lære fra sig, og det er hun jo stadig. 
Og så har Anna og jeg været gode til at 
hjælpe hinanden og give gode råd, især 
om spillere man måske kender bedre end 
den anden osv. Så samarbejdet mellem os 
alle tre er godt og givende.   
Du blev 23 år i december. Hvis vi 

skruer tiden 10 år frem, og du skuer 
tilbage, hvad håber du så på at have 
opnået sportsligt?  
– Nu spiller jeg i en kæmpe klub her i Team 
Esbjerg, men generelt at spille på de sto-
re scener og vinde nogle trofæer. Så hå-
ber jeg også, at jeg kan vise mig frem på 
landsholdet og blive en fast del af det på et 
tidspunkt. Det kæmper jeg for at opnå. Så 
medaljer om halsen og allerhelst i Cham-
pions League og i landsholdsregi om ti år 
ville være fantastisk at kigge tilbage på.   
I er forsvarende mestre i Santander 
Cup – ambitionen er vel at vinde igen?
– Det korte svar: Ja. Vi vil vinde hver kamp, 
vi deltager i. Med de spillere vi har, og med 
det set– up der er i klubben, er der ingen 
tvivl om, at vi går efter at forsvare guldet 
her i Santander Cup. 
Og for at kunne løfte trofæet til sidst 
skal I i første omgang forbi NFH – 
hvordan ser du på den kamp?
– Det er et dygtigt hold. Vi havde proble-
mer med dem, da vi spillede mod dem 
i ligaen, så vi skal være meget opmærk-
somme fra start af. Det er ikke altid, at de 
kører det samme system, og de kan være 
virkelig uforudsigelige og effektive, samti-
dig med at de løber meget. Så returløb og 
opmærksomhed i forsvaret bliver vigtige 
parametre for os. 
Slutteligt – har du en hilsen til jeres 
fans
– Jeg håber, at I vil støtte op om os på sam-
me gode måde, som I plejer. Det er en ære 
at spille for Team Esbjerg på både ude– og 
hjemmebane, og jeg håber på, at så man-
ge som muligt vil komme til Silkeborg for 
at støtte os. Så vil vi gøre alt for at ”betale 
tilbage” på banen.  

Amalie Milling: 

Vi går efter at forsvare trofæet
Hun kom til klubben før denne sæson, med et håb om at vinde trofæer. Gerne mange.
Nu er pokalen i Santander Cup på spil, og den går 23-årige Milling benhårdt efter at vinde 
sammen med sine holdkammerater.
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Together we create solutions

  HOLDOPSTILLING
1 Rikke Poulsen
3 Kaja Kamp 
4 Michala Møller
9 Nora Mørk

10 Kathrine Heindahl
12 Anna Kristensen 
14 Kristine Breistøl
16 Amalie Milling
17 Beyza Türkoğlu
18 Mette Tranborg
20 Marit Røsberg Jacobsen
23 Dinah Eckerle
24 Sanna Solberg-Isaksen
25 Henny Reistad
27 Anne Tolstrup Petersen
33 Julie Bøe Jacobsen
51 Vilde Mortensen Ingstad

Cheftræner: Jesper Jensen
Assistenttræner: Ana Razdorov
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Velkommen til Santander Final4, som vi siden 2015 har været stolt 
hovedsponsor af. Vi er stolte af den udvikling Santander Final4 har 

gennemgået. Vi har den holdning, at et sponsorat skal være et aktivt 
sponsorat. For os betyder det, at vi ikke blot ønsker at være en 

kommerciel drivkraft. Vi vil være med til at udvikle dansk håndbold 
og skabe oplevelser for tilskuere såvel som partnere. 

Vi ønsker alle en fantastiske finaleweekend.

Bo Jakobsen, 
Commercial Director & Country Manager, 

Santander Consumer Bank


